

ΤΙΤΛΟΣ

Η ελληνική γλώσσα ως θεμελιώδες στοιχείο της ευρωπαϊκής πολιτιστικής κληρονομιάς - Επιστολές προς τους πολιτικούς της Ευρώπης

ΕΛΛΗΝΙΚΑ

Λέξεις για τη δημιουργία του κειμένου

πολιτικός	όαση	πλανήτης	σύμβολο	δυναμικός
μελαγχολικός	σχολείο	τυπικός	μονόλογος	σφαίρα
ιδέα	κλίμα	φαινόμενο	διάλογος	κόστος
δημοκρατία	Ευρώπη	πρόβλημα	στρατηγική	κρίση

ΑΝΟΙΧΤΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΠΟΛΙΤΙΚΟΥΣ ΤΗΣ ΕΥΡΩΠΗΣ

Αξιότιμοι **πολιτικοί** της Ευρώπης.

Είμαστε έφηβοι που ζούμε και πηγαίνουμε **σχολείο** στην Ελλάδα αλλά αισθανόμαστε την **Ευρώπη** σαν το σπίτι μας. Είναι η μεγάλη μας οικογένεια και δεν μπορούμε να φανταστούμε το μέλλον μας έξω από αυτή. Γι αυτό νιώθουμε **μελαγχολία** βλέποντας τα **προβλήματα** που αντιμετωπίζει. Η οικονομική **κρίση** και οι ανισότητες ανάμεσα στα μέλη της καθημερινά μεγαλώνουν. Η **Δημοκρατία** γίνεται **τυπική** γιατί κυριαρχεί ο **μονόλογος** και οι πολίτες δεν συμμετέχουν ενεργά στον πολιτικό **διάλογο** και στη λήψη των αποφάσεων. Το **φαινόμενο** της τρομοκρατίας έχει τεράστιο **κόστος** στην ψυχολογία των πολιτών καθώς καλλιεργεί ένα **κλίμα** φόβου και ανασφάλειας. Δυστυχώς, η **ιδέα** μιας Ευρώπης που θα αποτελούσε **όαση** ασφάλειας και **σύμβολο** ειρήνης και ανθρωπισμού για όλο τον **πλανήτη**, ανήκει περισσότερο στη **σφαίρα** της φαντασίας. Όμως εμείς ζητάμε από εσάς ένα διαφορετικό μέλλον. Νομίζουμε ότι μπορείτε να μας δώσετε την Ευρώπη που ονειρευόμαστε. Χρειάζεται μόνο καλή **στρατηγική** και **δυναμικές** αποφάσεις.

Ευχόμαστε να ακουστεί η φωνή μας.

ΑΓΓΛΙΚΑ

Λέξεις για τη δημιουργία του κειμένου

politician	oasis	planet	symbol	dynamic
melancholic	school	typical	monologue	sphere
idea	climate	phenomenon	dialogue	cost
democracy	Europe	problem	strategic	crisis

ΑΝΟΙΧΤΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΠΟΛΙΤΙΚΟΥΣ ΤΗΣ ΕΥΡΩΠΗΣ

Honorable European **politicians**

We are a group of Greek pupils and at the same time citizens of **Europe** who are worried about its future. Europe for us is an area of pure **democracy** and prosperity. Today, however, it faces many **problems**. The European **economy** is going through a **crisis** and the **cost** of living is high. Citizens do not participate as much as they should in the public debate. The **phenomenon** of terrorism creates a **climate** of fear. The **idea** that we are going to live in this Europe is **melancholic**. We dream of a different future. We want better **schools** and more opportunities for work. We want democracy not to be **typical** but substantial. We do not want political **monologue** but **dialogue** between politicians and citizens. The Europe we want does not belong to the **sphere** of imagination. The vision of a Europe that will be a **symbol** of peace for the whole **planet** can become a reality. You are responsible to help Europe regain its lost optimism and enthusiasm to become an **oasis** of true democracy and culture. It only needs good **strategic** and **dynamic** decisions.

We wish our voices to be heard

ΓΕΡΜΑΝΙΚΑ

Λέξεις για τη δημιουργία του κειμένου

Politiker	Oase	Planeten	Symbol	dynamische
melancholisch	Schulen	typisch	Monolog	Sphäre
Idee	Klima	Phänomen	Dialog	kosten
Demokratie	Europa	Problemen	strategische	Krise

ΑΝΟΙΧΤΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΠΟΛΙΤΙΚΟΥΣ ΤΗΣ ΕΥΡΩΠΗΣ

Ehrenwerte europäische **Politiker**

Wir sind griechische Schüler und gleichzeitig Bürger Europas, die um ihre Zukunft besorgt sind. **Europa** ist für uns ein Bereich reiner **Demokratie** und Wohlstand. Heute steht es jedoch vor vielen **Problemen**. Die europäische Wirtschaft befindet sich in einer **Krise** und die Lebenshaltungskosten sind hoch. Bürger beteiligen sich nicht so sehr an der öffentlichen Debatte, wie sie sollten. Das **Phänomen** des Terrorismus schafft ein **Klima** der Angst. Die **Idee**, dass junge Menschen wie wir in diesem Europa leben werden, ist **melancholisch**. Wir träumen von einer anderen Zukunft. Wir wollen bessere **Schulen** und mehr Arbeitsmöglichkeiten. Wir möchten, dass die Demokratie nicht **typisch**, aber substanziell ist. Wir wollen keinen politischen **Monolog**, sondern einen **Dialog** zwischen Politikern und Bürgern. Das Europa, das wir wollen, gehört nicht zur Vorstellungswelt (**Sphäre** der Vorstellung). Die Vision eines Europas, das für den gesamten **Planeten** ein **Symbol** des Friedens sein wird, kann Wirklichkeit werden. Sie müssen dazu beitragen, dass Europa seinen verlorenen Optimismus und seine Begeisterung wiedererlangt, um eine **Oase** wahrer Demokratie und Kultur zu werden. Es braucht nur gute **strategische** und **dynamische** Entscheidungen.

Wir möchten, dass unsere Stimme gehört wird.